
 

Dagsorden  

Skolebestyrelsesmøde 18/6-2024 kl. 18.00 – 19.15 

Sted: Store personalerum 

Gæster: Tabitta fra Ellevang Kirke under første punkt 

Afbud: Frida, Bente og Morten Charles 

 

18.00 Godkendelse af dagsorden 

 

18.02 Besøg af Tabitta fra Ellevang Kirke  

Forslag om trivselsgrupper på Ellevangskolen. 

Tabitta fremlægger ideer og tanker om trivselsgrupper på Ellevangskolen i forhold til børn ramt af 

skilsmisse. 

Debat om der er lærerkræfter med eller ej. Tabitta tænker at der ikke skal være lærerkræfter med. 

Hun forestiller sig årgangsgrupper for at aldersspredningen ikke skal blive for stor. Hyppighed er 45 

minutter efter frokost – i undervisningstiden – 8 gange i løbet af et skoleår 

Udgangspunkt for samtalen er i Ane Katborgs webinar – se webinar 

Tabitta undersøger om der er lovgivningsmæssige forhindringer/udfordringer i forbindelse med projektet. 

Tilbagemelding sidst i september fra SB. 

Skolebestyrelsen drøfter forslaget på et senere møde. 

 

18.25 Nyt fra Elevrådet  

Intet nyt. Afbud. 

 

18.30 Trivselsmåling 

MK fortæller kort om trivselsmålingen – den nationale trivselsmåling. Resultatet viser positive tendenser. 

Enighed om at tage punktet på ved opstartsseminariet i september sammen med den nye skoleleder. 

Der er også positive tendenser også i forhold til sygefraværet. 

 

18.40 Opstartsmøde i september 

Indhold, ramme mm. Der skal også fastsættes dato for et konstituerende møde. 

https://www.aalborgstift.dk/temaer/naar-sorgen-rammer/til-dig-der-arbejder-professionelt-med-sorg/webinar-med-ane-katborg


Fredag den 6. september 

Indflyvning i det nye skoleår 

Konfirmeres med den nye skoleleder. 

Kathrine står for planlægning. 

 

18.50 Opsamling på Ellevang Festuge  

Penge fra bod, festens forløb, madboder mm. OK at modtage mønter og sedler – det gav alligevel et plus på 

næsten 1000 kr. 

Go dag – god stemning. Måske for stor kø ved madboderne. 

Kunne man være mere salgsorienteret – så madpengene bliver på skolen. 

Kunne festugen flyttes til et andet tidspunkt på året? 

Stor ros til personalet omkring skolefesten 

 

19.00 Meddelelsesbogen 

Hvad er status her ved afslutningen af skoleåret? Jette og Gunni tager en pejling hos kollegerne forud for 

mødet. 

I Lillevang bruges meddelelsesbogen oftere fordi man skal – et krav fra skolen side 

Lillevang oplever ikke forældrehenvendelser og interesser for meddelelsesbogen 

I Storevang bruges den rigtig meget. Afleveringer med respons til eleverne lægges i meddelelsesbogen. 

Usikkerhed om hvordan og hvor længe MOMO fortsætter og hvilken rolle meddelelsesbogen vil få i den 

kommende tid. 

Dato for revidering opdateres 

19.10 Meddelelser i kort form 

Fagfordeling og skemaer er godt i hus og det opleves som en proces med mere luft og mere positiv respons 

og medløb. Også fra medarbejderne. 

Der er ansat ny skoleleder 

Dimission på onsdag. 

Formanden har deltaget i en arbejdsgruppe om skolernes økonomi – konsekvens og resultat ukendt 

Der gøres opmærksomhed på borgerforslag og skolernes økonimi 

 

19.15 Mødet rundes af. Herefter spisning. 


